
Cykeltutten                                              Medlemsmøde                                                  13-11-24  

Månedligt medlemsmøde i Cykeltutten
Dato: 13-11-24 Tid: 17:31:31

Medlemsmøde er den første onsdag i måneden fra 17-18. Her beslutter vi ting, orienterer 
hinanden og byder velkommen til nye. 

Referent: Alex 
Ordstyrer: Zac 

Tilstede: Zac, Sif, Peter, Erik, Niels, Thor, Tore, Lise, Åse, Shermet, Christian, Martin,
Erlend, Simone, Esben, Paul og Alex

Dagsorden:

Orientering

1.Nyt fra Ørådsmøde – (Erlend) Info om Lysfest d.7 dec. Logladies har inviteret til møde d.11 
november for ny organisering af ømøder efter koodinator stopper efter nytår, hvem kan tage med?

- Vi skal holde lysfest den 7 dec. Alle lejemål skal lave en aktivitet til lysfesten. Pt. Holder vi bare 
åbent med lidt kaffe osv. Nogle ideer? Alle inputs er velkomne. Måske holde det enkelt. Vi viser en 
fed film. Måske skulle man have en form for infostand om CT? Lysfest er forbrugsfest. Når 
koordinator er væk, så er bolden på lejerens halvdel, så vi får ikke hjælp fra til koordinering. Der 
spørges ind til, om vi ikke skulle gøre det til noget med god energi. Hvad har vi lyst til at lave? Det 
er dog også en form for husleje vi yder. Tidligere har vi haft signalgruppe, der planlagde lysfesten. 
Vi laver igen en gruppe på signal og så kører det derfra. 

- Erlend efterspørger nye folk, der har Ørådshatten. Han vil meget gerne hjælpe i gang. 

- Der spørges ind til sidste Ørådsmøde og referat her. Frederiksøen og bygningerne er i dårlig 
stand. Der er ikke noget budget til renovering og vedligeholdelse. Derudover stopper 
koordinatoren, også grundet budget. Lidt dårlig stemning blandt lejerne over manglende fokus på 
Frederiksøen. Nogle lejere er måske mere udsatte, hvilket skaber lidt trykket stemning. CT har det 
godt, og ringer ikke til kommunen. 

2. Nyt fra Sysleklub – (Sif/Åse) 1.søndag i måneden fra 13.00-16.00, mødes og sysle sammen. 
Man kan få hjælp til syprojekter eller medbringe sit eget sysleprojekt, finde på noget til tutten eller 
bare hænge ud.

- Sysleklubben kører på skinner igen. Man kan komme og få hjælp fra sysleren numero uno Åse. 
Åse præsenterer også den nye fede opslagstavle. Man kan komme med forslag til syslerier via 
tavlen. Optur! Det bliver hvad det bliver med dem, som er der. 

3. Personsag 

Der orienteres. Der tales frem og tilbage om forskellige løsninger, men pas på hinanden. Vold, 
trusler → Politi. Derudover bakker vi op om hinanden.  

Beslutning
1. Kort oplæg og forslag fra arbejdsgruppe om ny medlemsprocedure  - Sif/Erik/Niels
- Sif fremlægger en temperaturmåling om ny medlemsprocedure. Hvordan bliver man egentligt 



Cykeltutten                                              Medlemsmøde                                                  13-11-24  

medlem af CT. Hvad skal der til? Det er baggrunden for oplægget. Svært at overskue, hvem der er
medlemmer og vi vil gerne have flere aktive medlemmer. Også ift. fx at give koden ud til nye 
medlemmer og ansvar. Hvordan kan nye medlemmer bidrage til CT? Hvad får man ud af at være 
en del af CT. Et ønske om at tage godt imod nye medlemmer og sikre aktive medlemmer i 
gruppen. 
Sif fortæller om struktur på forslag – det ligger på hjemmesiden. Men grundlæggende et forslag om
en mere formaliseret indkøring. CYKELTUTTENS NYE HÅNDBOG fra A-Z, juhu! Niels fortæller, 
hvad der indgår i håndbogen, som er et opslagsværk, der er i proces! Det forpligter at være 
nøglebærer. 
Beslutning: Det lyder rigtig fedt (det er den gennemgående holdning) og flot arbejde af gruppen!

2. Aktivitet og program til Lysfest
Se ovenstående pkt. 1

3. Lån af gammel kaffemaskine til Maskinen. 
Den nye kaffemaskine varmer ikke ordentligt. Hvem kan fikse det? 
Beslutning: Forlånsret af den gamle til Maskinen. El-Paul kigger på vores og får den til at virke!   

4. Samarbejde omkring cykelkurser Røde Kors
Zac orienterer om samarbejde. Vi leverer cyklerne, men med et ønske fra røde kors, om at deres 
brugere også selv kan hjælpe med at lave dem. Er der nogle, der vil hjælpe? 
Beslutning: Louis, Paul og Zac er tovholdere og vil gerne være med. 

5. Retningslinjer for alkohol – Niels
Forslag til retningslinjer: 1. Rygeforbud indenfor. 2. Ingen alkohol i officielle åbningstider for åbent 
værksted og cykeludlejning. 
Zach fortæller om forrige møde, hvor diskussionen om alkohol kom op, hvilket affødte stor 
uenighed. Blandt andet forslag om fuldt alkoholforbud på CT, hvilket der ikke var enighed om. Nu 
forholder vi os til Niels’ konkret oplæg. Det er dog en vigtig diskussion for nogle, så måske skal det 
udsættes bliver der indvendt? Kan Niels’ forslag være et udgangspunkt for en beslutning nu, som 
vi så må tage op igen på et senere møde. Opklarende spørgsmål. Hvad er officielle åbningstider? 
Gælder det også lysfest og Svajerløb? Der er diskussion frem og tilbage. Kan det besluttes på en 
generalforsamling eller i bestyrelsen? Det står i vedtægterne, at sådanne sager skal besluttes på 
medlemsmøder.    
Beslutning: Der stemmes. 1 mod og resten for. Forslaget bliver vedtaget. 

Diskussion
1. Arrangementer og fest på Cykeltutten. 
Se ovenstående beslutning. Men CT er ikke et værtshus. 

Evt.
Er der max på cykler vi kan give ud, når samme person kommer igen og igen. Hvis de bliver stjålet,
så giv dem en lås. Men det er generelt ok at afvise, hvis man ikke synes det er fedt. 

Åse fortæller om tavlen og opfordrer til, at man skal skrive sig på, hvis man gerne vil være med til 
noget. Skrive sit telefonnummer på, så vi kan få fat i hinanden evt. 


